

Label Size: 5.6226' x 4.5092"
Pantone 326C - IMS Green
Pantone 1945C - HF Red
BLACK



+D67193140313

READ MATERIAL SAFETY DATA SHEET BEFORE USING PRODUCT.
LIRE LA FICHE SIGNALÉTIQUE AVANT D'UTILISER CE PRODUIT.



DANGER

Combustible liquid. May be fatal if swallowed and enters airways. **PREVENTION:** Keep away from flames and hot surfaces-No smoking. Wear protective gloves/eye protection/face protection. **RESPONSE:** If swallowed: Immediately call a poison center/doctor. Do NOT induce vomiting. In case of fire: Use appropriate media to extinguish. **STORAGE:** Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up. **DISPOSAL:** Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.



DANGER

Liquide combustible. Peut être mortel en cas d'ingestion et de pénétration dans les voies respiratoires. **PRÉVENTION:** Tenir loin des flammes et des surfaces chaudes - défense de fumer. Porter des gants de protection, une protection oculaire et une protection faciale. **INTERVENTION:** En cas d'ingestion: Appeler immédiatement un centre antipoison/médecin. NE PAS faire vomir. En cas d'incendie: utiliser un agent d'extinction approprié. **STOCKAGE:** Stocker dans un endroit bien ventilé. Conserver au frais. Garder sous clef. **ÉLIMINATION:** Éliminer le contenu/les conteneurs selon la loi internationale/nationale/régionale/locale.

An IMS® Product

PENETRATING OIL HUILE PÉNÉTRANTE

- Specifically formulated for easy removal of light rust and corrosion of surgical instruments
- Loosens problem joints
- Silicone free

IPS | 8 fl. oz. (237 mL)

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.

DIRECTIONS

1. Shake well before using.
2. Spray into problem area until saturated.
3. Allow to stand several minutes for maximum penetration.
4. Clean, lubricate and sterilize instrument before using.

INSTRUCTIONS D'UTILISATION

1. Bien secouer avant utilisation.
2. Pulvériser sur la zone désirée jusqu'à ce qu'elle soit recouverte.
3. Laisser reposer quelques minutes pour une pénétration optimale.
4. Nettoyer, lubrifier et stériliser l'instrument avant toute utilisation.

Manufactured for:
Hu-Friedy Mfg. Co., LLC
2501 Sanders Rd.,
Northbrook, IL 60062 | USA
Telephone: 1-800-Hu-Friedy
(1-773-975-6100)
Website: Hu-Friedy.com

Europe: Zweigniederlassung,
Deutschland, Ziegeleiweg 1
D-78532 Tuttlingen-Möhringen
(Free Call) Tel.: 00800 48 37 4339
Website: Hu-Friedy.eu

24-Hour Number: 1-800-535-5053
International: 1-352-323-3500

IPS/0115

Made in USA
FOR VENDOR USE

Hu-Friedy